
 

 

ZÁPISNICA 

 
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2 v Košiciach, 

konaného dňa 23. 3. 2017 o 16, 00 hod. v spoločenskej miestnosti ZŠ 

 

 
Účasť:  8 /podľa prezenčnej listiny/ 

Termín konania: 23. 3. 2017 o 16,00 hod. 

Miesto konania: spoločenská miestnosť ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice 

 

 

Program:   

 

     1. Otvorenie zasadnutia Rady školy  

     2. Výročná správa o činnosti Rady školy v roku 2016  

     3. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2016  

     4. Návrh rozpočtu na rok 2017  

     5. Rôzne  

     6. Diskusia  

     7. Uznesenie  

     8. Záver  

  

 

Zápis o priebehu:  

 

K bodu 1 

 

Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá.  

Privítala prítomných a oboznámila ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom 

súhlasili.  

 

 

K bodu 2 

 

Predsedníčka RŠ predložila výročnú správu o činnosti Rady školy v roku 2016 v súlade so 

štatútom RŠ, článok VIII., bod 5, 6, 7.  

Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2016 je uložená v archíve RŠ. 

 

 

K bodu 3   
  

Predsedníčka RŠ vyzvala riaditeľa školy, aby predložil správu o výsledkoch hospodárenia školy 

za rok 2016. Riaditeľ školy informoval, že správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2016 

bude mať k dispozícii k 31.3.2017  a predloží ju na zasadnutí RŠ v júni. 

 

 



K bodu 4 

 

Riaditeľ školy informoval, že návrh rozpočtu na rok 2017 bol schválený MMK bez krátenia tak, 

ako bol predložený. 

Riaditeľ školy ďalej informoval o projekte modernizácie odborných učební, zastrešenom 

Ministerstvom školstva a Magistrátom mesta Košice (MMK), v ktorom získala naša škola 

dotáciu 190.000,- EUR. MMK musí vypísať verejné obstarávanie. Na našej ZŠ je plánovaná 

modernizácia týchto učební: informatiky, jazykov, biológie, chémie, modernizácia a rozšírenie 

priestorov knižnice a vytvorenie študovne. Predpokladaný plán modernizácie je počas letných 

prázdnin 2017. 

 

 

K bodu 5 

 

Predsedníčka RŠ prečítala list doručený z MMK- Odporúčanie k činnosti RŠ.  

Členovia RŠ odporúčali riaditeľovi školy zverejniť e-mailovú adresu na predsedkyňu RŠ: 

radaskolynovomke@gmail.com na oficiálnej webovej stránke ZŠ. Táto mailová adresa je 

zriadená za účelom zlepšenia komunikácie medzi RŠ, rodičmi a učiteľmi. 

Hlasovanie o zverejnení e- mailovej adresy RŠ na webovej stránke ZŠ: Prítomní: 8  

                                                                                                                         Za: 8 

                                                                                                                         Proti: 0 

                                                                                                                         Zdržal sa: 0 
Predsedníčka RŠ navrhla, že akékoľvek prípadné pripomienky k zápisnici z predchádzajúceho 

zasadnutia RŠ môžu byť prerokované na najbližšom zasadnutí RŠ.   

Rodičia detí sú znepokojení dopravnou situáciou v školskom areáli (za školou). Ide o parkovanie 

áut učiteľov a študentov vedľajšieho gymnázia v tomto areáli a ohrozovanie životov a zdravia 

našich detí aj učiteľov. 

Členovia RŠ odporúčali riaditeľovi školy riešiť situáciu s dopravou a frekvenciou áut v areáli 

školy, aby nedochádzalo k ohrozovaniu našich detí. 

Hlasovanie o žiadosti riešiť dopravnú situáciu v areáli ZŠ: Prítomní:8 

                                                                                                     Za: 8 

                                                                                                     Proti: 0 

                                                                                                     Zdržal sa: 0 
Havarijný stav linolea vnútorného schodiska je stále v riešení, súdny znalec sa doposiaľ 

nedostavil. 

NUCEM neodporúča pri terajšom internetovom pripojení ZŠ elektronickú formu T9. 

Rohože vo vestibule ZŠ sú naďalej v nevyhovujúcom stave, rodičia žiadajú výmenu.  

 

 

K bodu 6  

 

Riaditeľ školy informoval o aktivitách do konca šk. roka: 

15.5.- Deň matiek, Historická radnica 

Školská olympiáda- koniec júna 

MDD- individuálne každá trieda 

Automaty- musí rokovať s konateľom firmy o zrušení existencie automatov v našej škole do 

konca šk. roka 2016/ 2017. 

Plán rozšíriť krúžkovú činnosť, navýšiť počet detí zapojených do CVČ na dvojnásobok- na 200 

detí. Začiatok spolupráce s Prešovskou univerzitou v oblasti športových krúžkov, s platnosťou od 

septembra 2017. 



Vedúca ŠJ p. Grusová predložila písomnú dokumentáciu, kde deklarovala evidenciu pôvodu 

potravín nakupovaných do ŠJ. RŠ bude aj naďalej venovať pozornosť kvalite a pôvodu 

nakupovaných surovín. 

 

 

K bodu 7 
 

UZNESENIE 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Nám. L. Novomeského 2 v Košiciach, 

konaného dňa 23. 3. 2017 o 16, 00 hod. v spoločenskej miestnosti ZŠ 

 

 

A) Rada školy berie na vedomie 

1. Výročnú správu o činnosti Rady školy v roku 2016  

2. Návrh rozpočtu na rok 2017 

3. Odporúčanie k činnosti RŠ z MMK 

 

B) Rada školy odporúča 

1.   Riaditeľovi ZŠ umiestnenie  e-mailovej adresy na predsedníčku RŠ: 

radaskolynovomke@gmail.com  na webovej stránke školy 

2.   Riaditeľovi ZŠ riešiť situáciu s dopravou a frekvenciou áut v areáli školy, aby 

nedochádzalo k ohrozovaniu našich detí 

 

Hlasovanie o uznesení :   

Prítomní: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Všetci prítomní s uznesením súhlasili, zasadnutie Rady školy ukončila a prítomným za účasť 

poďakovala predsedníčka Rady školy MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá. 

 

 

 

V Košiciach: 23. 3. 2017 

 

Zapisovateľ: MUDr. Magdaléna Galdunová                                ................................................ 

 

Zápisnicu overil: MUDr. Andrea Gočalová                                 ................................................ 

             

 

                                                                                                      ................................................ 

                                                                                                              Predseda Rady školy 

Prílohy:                                                                                        MUDr. RNDr. Gabriela Šedivá 

Pozvánka 

Prezenčná listina 

Odporúčanie k činnosti RŠ 

Výročná správa o činnosti Rady školy v roku 2016 

mailto:radaskolynovomke@gmail.com

